
POV: Buurthuis is geen sportschool
Met deze stelling zijn wij het niet eens. Een buurthuis hoort een plek te zijn 
waar alle buurtbewoners elkaar kunnen ontmoeten en/of samen activiteiten 
ondernemen. Maar een buurthuis is geen sportschool. Op het moment dat er 
bijvoorbeeld bokszakken en/of fitnessapparaten aanwezig zijn is ook professionele 
verantwoordelijke begeleiding nodig en dan is het een sportschool.

Jaap 
Keijser

ROSA: Sporten moet in de buurt kunnen
Sporten is gezond. Daarom is het belangrijk dat sportmogelijkheden bereikbaar, dus 
in de buurt of wijk, en betaalbaar zijn voor iedereen, ook voor jongeren.
Zo’n bereikbare plek kan een buurthuis zijn, maar waarom niet bestaande 
verenigingen en sportscholen dit laten ondersteunen? En dat zou wat ons betreft 
ook in een buurthuis of school (gymzaal) kunnen zijn.

CDA: Sport is geen taak van buurthuis
Oneens. Er zijn al programma’s om jongeren aan het bewegen te krijgen. 
Buurthuizen zijn regelmatig niet geschikt voor deze sportfuncties en daarbij zijn er 
ook mogelijkheden om in de buitenruimte te sporten. Wij als CDA Zaanstad vinden 
het belangrijk dat jongeren kunnen sporten, maar zien dit niet als taak van de 
buurthuizen.

Julie  
van ’t Veer

VVD: Sport is goed voor betrokkenheid in de buurt
Sport is geweldig voor betrokkenheid en interactie binnen de gemeenschap en 
helpt bij het opbouwen van sterkere banden binnen de buurten. Sporten is gezond 
voor de ontwikkeling van lichaam en geest. Buiten school zijn er weinig gratis 
sportmogelijkheden. Buurthuizen moeten ook toegankelijk worden voor mensen 
met een beperking, want ook zij moeten de kans krijgen om te sporten.

Rinaldo 
Isselt

ChristenUnie: Meer outdoor fitnessplekken aanbieden
Sporten is goed om mentaal en fysiek fit te blijven. Zeker voor jongeren is het 
belangrijk om ergens te kunnen sporten, het liefst in de buitenlucht. Ook als 
je weinig geld hebt, moet je kunnen meedoen. Gelukkig hebben we daarvoor 
in Zaanstad al enkele mooie regelingen. Maar het kan altijd beter natuurlijk. 
Bijvoorbeeld door meer outdoor fitnessplekken te maken waar iedereen naartoe 
kan gaan.

Naomi  
Vink

GroenLinks: Sportverenigingen als buurthuis van de toekomst
GroenLinks vindt dit een interessante stellingname. We zien dat jongeren het 
buurthuis niet snel weten te vinden, terwijl in een groot aantal wijken juist de 
jongeren veel behoefte hebben aan laagdrempelige activiteiten. Tegelijkertijd zien 
we ook wel wat in het omdraaien van de stelling: sportverenigingen die zich als 
buurthuis van de toekomst richten op activiteiten voor (jongeren in) de wijk. 

Natascha 
Stroo

SP: Fitnessabonnement in (komende) stadspas
De SP vindt het een goed idee als buurthuizen aan jongeren sportmogelijkheden 
gaan bieden. Het is mooi als de gemeente daarbij kan helpen. Een andere 
mogelijkheid is natuurlijk het opnemen van een fitnessabonnement in de (komende) 
Stadspas. Dan kunnen alle jongeren gebruik maken van de faciliteiten in de 
sportscholen.

Anna 
de Groot

Partij voor de Dieren: Dichter bij huis sport je meer
Eens. Samen sporten is belangrijk. Als je veel verschillende sporten kan doen vlakbij 
huis, dan ga je sneller sporten. De gemeente moet dat ondersteunen. En niet alleen 
het binnen sporten. Mooie parken en veel extra groen in de straten, maken het fijner 
om buiten te fietsen en hard te lopen. Helemaal wanneer er in je eigen buurt minder 
auto’s rijden.

Melchior 
Mattens

D66: Meer fitnessmogelijkheden in de buitenlucht
Oneens, D66 is een groot voorstander van het aanbieden van sportmogelijkheden 
aan jongeren. Wij vinden dit echter niet de taak van buurthuizen, maar een taak van 
de gemeente. Op een aantal buitenlocaties in Zaanstad heb je al fitnessapparaten 
staan. Graag zouden wij meer van zulke locaties willen zien in onze gemeente zodat 
sporten voor jongeren in alle wijken toegankelijk is. 

Guido
van Zanen

DZ: We sparren graag voor dit stoere idee
Cool idee! Wisten jullie dat het sportbedrijf sportactiviteiten organiseert zoals 
bijvoorbeeld Sportbuurtwerk? Ondanks dat buurthuizen een beperkt budget 
hebben, kunnen zij voor verschillende ideeën een subsidieaanvraag doen in hun 
jaarplan. Misschien zijn er nog meer mogelijkheden. Wij pakken graag deze (👊) 
handschoen samen met jullie op om eens flink te sparren hoe wij dit stoere idee 
voor elkaar kunnen boksen 😉. Ready to rumble….? 

Peter 
Kranenburg

PvdA: Buurthuizen, jongeren en sportbedrijf met elkaar verbinden 
Samen sporten dichtbij huis wil de PvdA graag stimuleren! Wij horen vaak van 
buurthuisbesturen dat zij graag meer jongeren willen bereiken maar niet goed 
weten hoe! Volgens de PvdA is het belangrijk dat de verschillende partijen elkaar 
leren kennen en dat er verbindingen ontstaan. Ook het sportbedrijf kan dan hierin 
zeker iets betekenen! Dus laten we gebruik maken van wat er allemaal is en dat aan 
elkaar verbinden!

Marieke 
Visser

Zaanse jongeren hebben zo hun vragen over nu en straks. Vragen over zaken die hun 
leven raken en waarover de gemeenteraad iets te zeggen heeft. De Zaanse twintigers Jess, 
Gian, Okan en Milo leggen de raad daarom de volgende stelling voor: “De gemeente moet 
buurthuizen financieel helpen om sportmogelijkheden voor jongeren (fitnessapparaten, 
bokszakken) in hun wijk aan te bieden”.

Menno 
de Haas


